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Sekreterare:   Petra Wahlgren  

    HR konsult 

 

Sveriges Lärare:  Josefin Andersson 

Kommual:   Fanny Jasemy Nejad 

    Ingela Ulvedal 

Akademikerförbundet SSR: Moa Lundgren 

SACO:    Dick Morén 

 

 

Ej närvarande:  Elisabet Tullgren  

Avdelningen Verksamhetsstöd och 

Stadsmiljö 

Jonas Ramvik 

Enheten för ekonomi och 

internservice 

Karin Wrannvik 

    Ledarna 

Anders Bengtsson 

Sveriges Skolledare 

Ellinore Aldenbring 

Vårdförbundet 

Saime Civas 

Vision 

 

 

 

 

1. Sammanträdet öppnades 
 

2. Föregående mötesprotokoll  
 

Protokollet är justerat och läggs till handlingarna.  

3. Godkännande av dagordning 
 

Dagordningen godkändes.  
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4. Ärenden till nämnden sammanträde den 
24 april 

 

Jonas Lauri informerar om att ärenden till nämnden finns 

tillgängliga på ”Meetings”. Inga frågor lyftes från förbunden.  

5. Aktuella upphandlingar 
 

Hanna Jakhammer informerar om att tidplanen för 

upphandling gällande trygghetsskapande insatser till 

”Skarpnäckslyftet” är klar och att upphandlingen kommer att 

tas upp på nämnden i augusti. 

 

6. Medarbetarenkätens resultat 
 

Petra Wahlgren går igenom det övergripande resultatet på 

förvaltningsnivå för medarbetarenkäten, se bilaga. 

  
7. Uppföljning organisationsförändringen 

 

Johanna Hult informerar om att förändringen på 

Förskoleavdelningen har inneburit att en del förskolor har fått 

ny chef i och med förändringen men att det i övrigt inte har 

inneburit så stora förändringar. Generellt upplevs förändringen 

som positiv och arbetet fortsätter med att se över och förbättra 

där det behövs i verksamheten. 

 

Avdelningen stöd, service och omsorg har bland annat utökat 

med en chef inom hemtjänsten. Lena Hedin informerar även 

om att Hemmet för Gamla har infört gruppledare samt att LSS 

och socialpsykiatri utbildar de nya enhetscheferna i och med 

det utökade chefsansvaret. Ny chef har börjat i april inom 

Området beställare, vuxna, äldre och förebyggande. 

Samverkan inom avdelningen fungerar bra.  

 

För avdelningen Individ och familjestöd berättar Hanna 

Jakhammer i stora drag om uppföljningen av de risk- och 

konsekvensanalyser som gjordes inför förändringen. En tar 

upp samverkan och gränssnitt, där återkopplingen från 

verksamheten är att det fungerar bra. Den andra analysen tar 

upp frågan om att cheferna inom Individ och familjestöd har 

fått större medarbetargrupper. Där fortsätter arbetet med att se 
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över arbetsbelastning för chefer i relation till medarbetarnas 

behov av stöd.  

 

Akademikerföreningen SSR upplever att omställningen och 

förändringen har fallit väl ut. Lyfter dock fram att uppföljning 

behöver göras även på längre sikt. Kommunal delar 

uppfattningen om att resultatet av förändringen blivit bra.  

 

Jonas Lauri tar upp att det kommit en fråga om 

samverkansöverenskommelsen och om hur samverkan ska ske 

efter organisationsförändringen. Förvaltningen har velat ge det 

lite tid och följa upp hur samverkan har fungerat utifrån den 

nya organisationen. Förslaget är att det går ut en fråga och 

uppföljning sker på respektive SVG och sedan återkopplas till 

FVG, för uppföljning senare i vår.   

 

Akademikerförbundet SSR förtydligar att det är vår lokala 

samverkansöverenskommelse som ska förnyas och att en fråga 

som bör ses över är antalet representanter i de olika 

samverkansforum.  

 

8. Lokaler Björkhagsplan 
 

Jonas Lauri informerar om att efter remissrunda så har nya 

ritningar tagits fram. Det har även tagits fram förslag till 

material att använda och diskutera på APT gällande förslag till 

förhållningssätt i de nya lokalerna.  

 

Akademikerförbundet SSR frågar när förändringen ska 

samverkas inför beslut? Jonas Lauri svarar att ambitionen är 

att samverka på FVG i maj förutsatt att alla underlag är klara. 

 

Akademikerförbundet SSR vill att risk- och 

konsekvensanalysen inför förändringen ska gå ut till samtliga 

medarbetare på t ex APT för att alla medarbetare ska få vara 

med och lyfta risker och funderingar. Jonas Lauri svarar att 

förvaltningen återkommer med förtydligande kring tidplan och 

process för riskbedömningarna direkt efter påskhelgerna.  

 

Kommunal lyfter att det är viktigt att säkerställa arbetsplatser 

för ombuden på Björkhagsplan 6.  
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9. Arbetsmiljö 
 

Cesam-protokollet 

Aktuellt protokoll för Cesam för mars 2025 finns att tillgå på 

intranätet.  

 

Rapporter från avdelningar och samverkansgrupper  

 

Avdelningen för stöd, service och omsorg 

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt. 

 

Avdelningen Individ och familjestöd 

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt. 

 

Förskoleavdelningen 

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt.  

 

Avdelningen Verksamhetsstöd och Stadsmiljö  

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt. 

 

 

10. Information från facken 
 

Sveriges Lärare – Josefin är omvald representant för 

förbundet, ombudsdag 29 april i Stockholm 

 

Kommunal – inget att rapportera 

 

Akademikerförbundet SSR – inget att rapportera 

 

SACO – inget att rapportera 

 
11. Övriga frågor 

 

Sveriges Lärare påminner om att använda den fackliga 

mailadressen för att facklig information ska gå fram korrekt. 
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12.  Val av justerare 
 

Justering sker digitalt. I mailet ska det tydligt stå om det finns 

synpunkter eller ej samt tydligt att det justeras. Protokollet 

skickas ut senast torsdagen den 17 april. Synpunkter och 

justering ska ske senast tisdagen den 22 april klockan 12.00. 

 

13. Nästa sammanträde 
 

Nästa sammanträde kommer att ske den 15 maj.  

 

Inbjudan via Zoom kommer även fortsättningsvis. 

 

Vid protokollet 

Petra Wahlgren   

HR konsult 


